
Referat fra bestyrelsesmøde d. 26.05.10 

 

• Det blev besluttet at udformer et regelsæt for nyhedsbrevet.  
 

• Det besluttes at der skal udformes en beskrivelse af hvad en bestyrelses opgaver og forpligtelser 
rent faktisk indebærer. Beskrivelsen skal være oplysende og lægges på hjemmesiden, så 
kommende bestyrelsesmedlemmer kan læse om hvad der gås ind til. 
 
 

• Da der tilsyneladende er en del murren i krogende omkring bestyrelsens arbejde, vendes 
muligheden for at sende en mail til alle medlemmer, og opfordre til at ris og ros rettes direkte til 
vedkommende i bestyrelsen sagen drejer sig om, samt oplyse medlemmerne om, at ekstraordinær 
generalforsamling kan til enhver tid indkaldes af bestyrelsen, hvis denne finder det nødvendigt, 
eller hvis mindst halvdelen af bestyrelsesmedlemmerne eller minimum 20 procent af foreningens 
medlemmer begærer dette.  

• Det blev ikke endelig besluttet om en sådan mail skulle rundsendes. 
 

• Rie sender mail til suppleanterne og indkalder disse til næste bestyrelsesmøde d. 1.juli kl. 19.00, da 
2 poster i bestyrelsen er ledige. Rie forespørger Ole Søndergaard om han vil overtage by 
webmaster posten. 
 
 

• Ved næste møde vil der blive taget portrætfoto til brug på foreningssiden, så synliggørelsen af 
bestyrelsens medlemmer vil blive bedre. 
 

• Næste møde bliver afholdt hos Ole K. kl. 19.00. Der grilles en pølse og Gurli laver kartoffelsalat.  


